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ORSZÁGGYŐLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ isénvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24 .)
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez ,
mint a katasztrófák elleni védekezésért felel ős kormánytaghoz

„A jövőben is alkalmazni fogják a PAJZS rendszert? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/287 számon, „Az egységes segélyhívó rendszerről” címen benyújtott kérdésemre adott írásbel i
válaszában a következő tájékoztatást adta: „Az egységes segélyhívó rendszer éles üzeme a tervek szerin t
2014. III. negyedévében kezdődik meg. Ekkortól a 105-ös számra érkező hívások is a hívásfogadó
központokban fognak csörögni . "

Az elmúlt egy évben a Honvédelmi és rendészeti bizottság Ellenőrző albizóttságának elnökeként több
megyei katasztrófavédelmi igazgatóságon tettem látogatást. A vezetők mindenütt nagyon elismerően
nyilatkoztak a PAJZS programról és a hozzákapcsolódó Döntéstámogatási Térinformatikai Rendszerr ő l
(DÖMI) . Arról is beszámoltak, hogy munkatársaik felkészültek a megyei rend őr-főkapitányságokon
kialakított tevékenységirányító központokban (továbbiakban : TIK) történő munkavégzésre. A TIK-ek
kialakítása szerves részét képezi az ESR-112 projektnek . Feltételezem, hogy a 105-ős segélyhívószámra
érkező hívások szombathelyi és miskolci hívásfogadó központokba irányítása el őtt megtörténik a
katasztrófavédelem munkatársainak elhelyezése a TIK-ekben.

Ezért kérdezem tisztelt Miniszter Urat, megtörtént-e már megyei katasztrófavédelemi igazgatóságo k
ügyeleteinek beköltöztetése a TIK-ekbe? Ha még nem, kérem, tájékoztasson el őreláthatólag mikor hajtják
végre a költözést! Az egységes tevékenységirányítási rendszer, illetve az egységes segélyhívó rendszer éle s
üzemének megkezdését követően továbbra is alkalmazni fogják-e a PAJZS és DÖMI programokat? Ezeke t
a programokat integrálják-e a TIK-ek informatikai rendszerébe?

Budapest, 2014. július •10

Dr. Hara zó Tamás

Magyar Szocialista Párt
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